
Z A P I S N I K  

 

sa 04. sjednice Izvršnog odbora koja je održana u ponedjeljak,27.1.2014 u prostorijama MSZ-
a ,Trg  K. Čosića 11,  od 18,00 sati    : 
Prisutni članovi I.O.HMS-a :   Kvesić, Bičanić,Levstek, Popovčić (do 20:30)Munivrana, Zmaić, 
                                                      Kally,    
Odsutni članovi I.O.HMS-a :   Živolić(Poreč) ,Šuljić(isprika),Brežan 
Ostali prisutni  :     Marolt   

D  N  E  V  N  I      R  E  D 

 

1. Prihvaćanje Dnevnog reda 5. sjednice I. O. HMS-a 
2. Verifikacija   zapisnika sa  4. sjednice I. O. HMS-a 
3. Promjene na žiro računu - Marolt 
4. Obavljeno u razdoblju od zadnje sjednice – Marolt 
5. Kalendar HMS-a – Marolt  
6. Pravilnik o radu sudačke komisije – Zmaić(Sud.Komisija) 
7. Financijska situacija (Program ,HOO) - Marolt  
8. Određivanje delegata za predstojeća natjecanja   
9. Tečaj za suce 2012 i rješenje Sportske inspekcije (potvrđivanje  
     glasovanja E-porukom)  – Marolt, Zmaić 

10. Svjetski kup juniorki Zagreb 2014 – Marolt 
11. Otvorena pitanja dopis Kovačić 
12. Prijedlog programa reprezentacija  2013/2014 - Bičanić 
13. Nastupi reprezentacija -PM Chiavari ,SP Plovdiv,EP Jeruzalem-Bičanić 
14. Tečaj za suce FIE – Jeruzalem 
15. Rješenje Disciplinske komisije – kamp Rogoznica 
16. Sporazum MSZ – HMS međusobno sufinanciranje – Kallay,Kvesić 
17. Informacija EP Zagreb2014-01-29 
18. Komuniciranje sa HMS-om 
19. Ostalo  

� Potvrda E-glasovanja o SPTV 
� Organizacija turnira MK D. Zvonimir  

 

Zapisnik: 
 

ad1.  Dopunjen potvrđivanjem e-glasovanja o SPTV – prihvaćeno jednoglasno 
ad2.  Prihvaćeno jednoglasno 
ad3.   Prihvaćeno jednoglasno 
ad4    Prihvaćeno jednoglasno 
ad5.    Budući da Kalendar do danas nije napravljen,tajnik preuzeo obvezu napraviti Kalendar za  
           ostatak sezone u roku do 03 veljače 2014 kontaktirajući i klubove vezano za njihovu  
           organizaciju natjecanja. 
           Povezano sa objavljivanjem natječaja za organizaciju Pojedinačnog prvenstva R. Hrvatske E- 
           porukom je primljen prijedlog MSZ-a o promjeni termina održavanja koji je nakon rasprave i  
           promijenjen te je tajnik zadužen da obavijesti klubove o promjeni datuma na 30/31.05.2014. 

  Izvršni odbor zaključuje budući da postoji mnogo različitih mišljenja u klubovima o terminu, 
  sadržaju Pojedinačnog prvenstva iskazuje se postojanje potrebe da Stručna komisija provede  
  raspravu i predloži I.O.HMS-a eventualnu budući sadržaj i termin Pojedinačnog prvenstva te 
  iznose pristupnina . 
  Povezano sa odlukom o promjeni termina održavanja Pojedinačnog prvenstva prema tradiciji i 
  Redovna godišnja Skupština biti će održana u tom terminu budući je to za Klubove najjeftinije. 



 
ad6. Nakon obrazloženja g. Kallaya o dopunama prijedloga Pravilnika o radu sudačke komisije koji je  
         izradila Komisija, a  g.Kallay dopunio održana je rasprava u kojoj su sudjelovali Kallay, Zmaić,  
         Munivrana, Kvesić,Popovčić . Zaključeno je da g.Kallay u roku nekoliko dana završi rad na   
         Pravilniku te da putem kancelarije prijedlog bude dostavljen članovima Komisije i I.O. 
 
ad7. Nakon izlaganja tajnika u kojem je naglašeno da je HOO prihvatio sufinanciranje Redovnog 

programa HMS-a, ali da je poslovanje obzirom na trenutne prilike u državi vrlo problematično.  
         HOO od Ministarstva dobiva sredstva na kapaljku i još nije zatvorena 2013 godina. Upozorio je i 

na JOPPD kojim se traži još više administriranja vezano za Putne naloge i ostala primanja. U tom 
smislu zatražio je od Direktora i Izbornika OIB za sve sudionike natjecanja koji su 
reprezentativci budući da isti moraju biti upisani u Putni nalog.  

         U raspravi je istaknut problem sufinanciranja reprezentativaca od strane MSZ-a te je zaključeno 
da će sva sredstva koja su potrošena na programe reprezentativaca u 2013 i 2014 biti po 
dobivanju sredstava odmah vraćena, a (veza točka 16) odlučeno je da se izradi Sporazum u koji 
bi bili uključeni HMS ,MSZ i Klubovi koji možda imaju slične potrebe. Za izradu prijedloga 
zadužen je g. Kallay.  

  
ad8. MK Dmitar Zvonimir predložio je organizaciju prigodnog turnira za mlađe dobne skupine, a koji 

bi ujedno bio i predstavljanje mačevanja u Osijeku za 10/11.05.2014 godine. 
         Zbog obimnog broja termina koji su zauzeti nastupima mačevaoca I.O.HMS-a predlaže 

članovima MK D. Zvonimir da  predlože termin na jesen 2014 godine kada postoji više slobodnih 
termina, a potrebno je dogovoriti i opremu te ekipu koja mora organizirati i provesti turnir. 

 
ad9.  Članovi I.O.HMS-a jednoglasno potvrđuju odluku izglasanu E-porukama, a koja glasi : 
 

      O D L U K A  
  
A. Poništava se Tečaj za suce održan 13-16.12.2012 godine i svi pravni učinci proizašli  
     iz istog. 
B. Sudionicima koji po tada važećem Pravilniku o radu sudačke komisije nisu imali  
     pravo pristupa Tečaju za suce HMS će vratiti uplaćenu prijavninu uz pripadajuću  
     zakonsku kamatu. 
C. Sudionicima koji su imali pravo pristupiti Tečaju za suce Hrvatski mačevalački  
     savez ponuditi će dvije mogućnosti: 
      1. Povrat uplaćene prijavnine kao i sudionicima koji nisu imali pravo nastupiti. 
      2. Pravo sudjelovanja na prvom Tečaju za suce bez plaćanja prijavnine, a koji će  
       u skladu sa Pravilnikom biti održan 2014 godine. 
D. Izvršni odbor zadužuje Komisiju za suce da u najkraćem mogućem roku organizira  
     Tečaj za suce u skladu sa Pravilnikom o radu sudačke komisije. 
 

Za provedbu ove odluke zadužen je tajnik HMS-a, a obveza je i zatražiti brojeve računa 
onih sudionika kojima se vrši povrat sredstava.  
O učinjenom obvezno izvijestiti Sportsku inspekciju. 
U raspravi je  M. Zmaić naglasila i predložila da bude organiziran Tečaj za suce HMS-a 
na kojem bi predavač bio g. Brigola ( FIE sudac F/M/S – i sudac Para mačevanja) 
profesor eng. jezika , a kao uvod organizirana radionica na koju bi bili pozvani svi suci 
sa postojećeg popisa  sudaca HMS-a  (uz naknadu od 100 Kn), a koji bi sukladno 
prijedlozima u novom Pravilniku predstavljao nultu poziciju rangiranja sudaca . 
 

ad10. 12. 13.   
           Uvod u raspravu napravio je Direktor reprezentacije g. Bičanić te naglasio da je  
           jednogodišnji Program reprezentacije  napravljen u tabelarnom obliku i sadrži sva  
            natjecanja,popis potrebnih sudaca,trenera,vodstva,kalendar priprema, predviđenim za  



            sudjelovanje našhi natjecatelji u kategorijama juniora i seniora  projekcijom troškova. 
            Četverogodišnji tj. Program do Olimpijade nije zbog privatnih problema mogao niti  
            stigao napraviti i iz tog razloga svjestan problema stavlja  svoj mandat na raspolaganje 
            članovima I.O.HMS-a. 
            Organizirano je sudjelovanje na Prvenstvu Mediterana ( Limov, Fileš,Bigović), 
            EP Jeruzalem (Limov,Šourek,Fileš,Jukić,Bigović), a za SP Plovdiv je prijavljen jedini 
            sabljaš junior iz SAD-a Brajdić koji sve troškove plaća sam. 

U raspravi je zaključeno da g. Bičaniću treba ostaviti još neko vrijeme da pokuša 
nastaviti svoj rad, a da do tada Izbornici  povećaju svoje sudjelovanje u organizaciji 
nastupa reprezentativaca. Za rješavanje nastalih problema određeni su g. Kvesić, g. 
Kallay i g. Marolt. 
Naglašeno je da potreba sudjelovanja na O.I. jest prvenstveni cilj HMS-a te da treba 
pokušati organizacijom ekipe u floretu doseći taj cilj, a da se pri tome I.O.HMS-a odredi 
o sportskim prioritetima financiranja na temelju Plana i programa Direktora i Izbornika 
te verificiranog od Stručne komisije, a napravljenih najkasnije za Redovitu Skupštinu. 
Naglašeno je i da je Jovanović izrazio želju nastupiti na O.I. 2016 godine te u tom smislu 
MSZ podupirući njegovo nastojanje organizira i pripreme floretaša Austrije,Ukrajine, 
Mađarske i Velike Britanije u Zagrebu. 
Članovi I.O.HMS-a podupiru ta nastojanja ali naglašavaju da je potrebno izraditi dobar 
sportski program koji nakon prihvaćanja na Skupštini treba predstaviti i HOO-u te naći 
načina za dodatne izvore sredstava.  

 

ad11.  Članovi I.O.HMS-a pozdravljaju pristup g. Kovačića i zadužuju tajnika da njemu dostavi    
           Izvod točke 11 slijedećeg sadržaja : 
           Od Planova i programa reprezentacije napravljen je u tabelarnom prikazu Godišnji plan i  
           program sa : 

� Popisom natjecanja 
� Broj  potrebnih sudaca na međunarodnim natjecanjima 
� Broj sportaša po natjecanjima 
� Kalendar priprema 
� Materijalne potrebe 
� Treneri 
� Vodstvo 

          
            Nije napravljeno  

� Četverogodišnji i poseban plan nastupa na Olimpijadi 2016 
� Poimenični popisi šireg kruga kandidata   

            
 Problem registracije g. Bojana Jovanovića za MK Inter treba ispitati Komisija za  
 normativne akte te predložiti rješenje Izvršnom odboru HMS-a. 

1. Marko Kallay 
2. Ivan Levstek 
3. Ivo Goran Munivrana 
4. Ivan Matić  - vanjski član 
 

Disciplinskim  pravilnikom čl. 2 u  nadležnosti Disciplinske komisije i sankcija nalaze se sva 
događanja u mačevalačkom sportu na teritoriju R. Hrvatske, pa tako i predmet događanja u   
Kampu  u Rogoznici. I.O.HMS-a obvezuje Disciplinsku komisiju da predmet riješi u najkraćem  
mogućem roku. 

           
ad14.  Na tečaj za međunarodnog suca u disciplini floret prijavljen je i uplatio sve potrebno  
           g.  Bojan Mijatović. 

 Ubuduće sudjelovanje na međunarodnim tečajevima za suce u organizaciji FIE treba  



 izričito biti u skladu sa Pravilnikom o radu komisije za suce. 
 

 ad15.  I.O.HMS-a utvrđuje da Disciplinska komisija u slučaju Rogoznica ne radi svoj posao na    
             zadovoljavajući način te  zahtjeva da se rješavanje tog predmeta ubrza te da se članovi 
             komisije izjasne zbog čega još nije završeno rješavanje tog predmeta.  
             Članovi I.O.HMS-a su u raspravi ukazali na probleme u radu komisije te predložili da se   
             za Redovnu godišnju Skupštinu HMS-a pripremi prijedlog promjene u Statutu vezano za  

            broj članova komisije. Prijedlog je da Disciplinska komisija ubuduće broji 3 redovita 
člana i 2 zamjenska člana kako bi mogla raditi u svim prilikama.  

            Prilikom izbora na Skupštini 2013 godine M. Borošak je bila predstavnik MK Šestine, ali 
sada traži izuzeće iz komisije jednako kao i B. Mijatović zbog svojeg članstva (trener) u 
HAMK Mladost što je blokiralo rad komisije u slučaju Tanović koji ne može biti riješen 
do izbora članova na Skupštini HMS-a. 

 

ad17.  Članovi I.O.HMS-a primili su informaciju o završavanju realizacije EP Zagreb 2014. 
 

ad18.  I.O.HMS-a donosi odluku kojom  se u službenim odnosima  komunicira isključivo sa  
            ovlaštenim osobama članica HMS-a ,međunarodnih asocijacija te organima vlasti u  
            R. Hrvatskoj. Sva komunikacija neslužbenim informacijama obavljati će se i dalje na      
            uobičajeni način.  
               
ad19.   

� Potvrđuje se odluka donesena E-porukom 8 za 1 protiv 2 nisu sudjelovala o 
prihvaćanju Modela 1.  

 
 ČLAN I.O.HMS-a  -  PREZIME ODLUKA 

1 KVESIĆ    telefon  MODEL 1 - DA 

2 MUNIVRANA  MODEL 1 - DA 

3 BIČANIĆ   MODEL 1 - DA 

4 ŽIVOLIĆ   MODEL 1 - DA 

6 ŠULJIĆ   MODEL 1 - DA 

7 BREŽAN     MODEL 2 - DA 

8 ZMAIĆ       MODEL 1 - DA 

10 LEVSTEK      MODEL 1 - DA 

11 MARKOTA MODEL 1 - DA 
 

� Članovi I.O. HMS-a pozdravljaju inicijativu MK D. Zvonimir iz Osijeka te predlažu da 
zbog zauzetosti termina i međunarodnih nastupa najboljih hrvatskih mačevalaca taj 
turnir bude organiziran u jesenskom terminu kada su termini slobodniji.   

  
 
        Sjednica je završila u 20,45 sati.    
 
 

Zapisnik sačinio:                                                                                        Predsjednik 
Reno Marolt                                                                                               Željko Kvesić 
glavni tajnik 

 


